
Kommunfullmäktige 
 
 
 

 

Kommunfullmäktige 

Enkel fråga 
2025-03-27 
 

Enkel fråga från Sverigedemokraterna 
 
Till ansvarigt kommunalråd/ordförande  
  
Enligt förordningen om nedskräpningsavgifter som bygger på principen ”förorenaren 
betalar”, ska tillverkare av vissa engångsplastprodukter stå för delar av samhällets 
skräpnota. Från och med i år har Sveriges kommuner rätt till ersättning för en del av sina 
städkostnader, istället ska producenter av vissa engångsplastprodukter stå för den 
kostnaden.  
 
Sett till senast inrapporterad nedskräpning toppar Gävle kommun denna ”skräpnota” i 
Gästrikland. Enligt Naturvårdsverket har Gävle kommun den högsta kostnaden per invånare, 
87 kronor, och totalt över 9 miljoner kronor för 2024. Vilket är högre än flera andra 
kommuner av liknande storlek. 
 
 
 
Mot bakgrund av ovanstående önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 
kommunalråd/ordförande:  
 

1. Har den politiska ledningen i Gävle kommun kännedom om varför kostnaden för 
skräphantering är större här än hos jämförbara kommuner?  
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